

2025/2026 Happy Valley Barrier Trials and Breakfast

- 1. This invitation is non-transferable. R.S.V.P. must be made by the invited Owner only.
- 2. Seats are allocated on a first-come, first-served basis, while limited seats would be reserved for Owners with starters in the Barrier Trials.
- 3. Pre-registration is not required for the Pony Corner.
- 4. A confirmation SMS will be sent on or before 18 December 2025 (Thursday).
- 5. Cancellation cut-off date/time is 3:00 pm on 6 January 2026 (Tuesday).
- 6. A late cancellation or no-show charge of HK\$320 per adult and HK\$210 per child (aged under 18) will be applied if you:
 - Cancel your reservation after the cancellation cut-off time (3:00 pm on 6 January 2026 (Tuesday)).
 - Actual attendance is less than the seats reserved.
 - Fail to take up your booked table.
- 7. Please present a Voting Members'/Owners' Badge or Membership card upon check-in.
- 8. For parking, please refer to the parking privileges of your Membership. Only The Hong Kong Jockey Club Headquarters Basement or Infield Car Parks will be available.
- 9. Event arrangements under inclement weather conditions:
 - If the barrier trials are cancelled due to inclement weather conditions or other safety hazards that may arise, the Club will notify the registered Owners about the arrangement of barrier trials breakfast in advance as early as possible.
 - Please note it is at the absolute discretion of the Club to determine what does
 or does not constitute as inclement weather. Unless publicly stated otherwise,
 the event will not be assumed cancelled. Otherwise, a no-show fee will be
 charged.
- 10. The Club may take disciplinary actions or such other actions as the Club considers necessary against those who fail to comply with these Conditions of Entry to Club Premises.
- 11. In the event of any inconsistency between the Chinese version and the English, the English shall prevail.



2025/2026 跑馬地試閘早餐

- 1. 僅限獲激馬主參加。此激請函不可轉讓。
- 2. 此活動以先到先得的形式預留座位·額滿即止·惟少量座位將會預留給予有馬匹參與 試閘的馬主。
- 3. 「小馬天地」無需預先登記。
- 4. 登記預留座位確認短訊將於 2025 年 12 月 18 日 (星期四)或之前發出。
- 5. 取消登記截止日期/時期為2026年1月6日(星期二)下午3時。
- 6. 於下列情況下·本會將收取有關棄訂費或取消報名費(相等於每位成人港幣\$320元 和每位小童(18歲以下)港幣\$210元):
 - 未能於活動取消登記限期前取消預約(即於2026年1月6日(星期二)下午3時或以後)。
 - 若實際出席人數少於訂座人數。
 - 活動當日未入座。
- 7. 請到接待處出示遴選會員/馬主證章或會員卡辦理登記手續。
- 8. 如有泊車需要,請根據閣下的會員會籍之泊車禮遇作出安排,惟只限使用馬會總部地庫或中場席停車場。
- 9. 惡劣天氣活動安排:
 - 如果試閘因當日天氣惡劣或其他可能存在的安全隱患導致活動無法如期舉行,本會將盡早地與成功登記的馬主聯繫有關試閘早餐之安排。
 - 本會將採取審慎的方針決定天氣狀況會否令活動無法進行。請不要假定您 將參與的活動已被取消,除非本會正式宣佈活動被推遲或取消,否則本會 將收取有關棄訂費。
- 10. 本會可能對任何違反本守則的人士採取紀律行動或任何本會認為需要的行動。
- 11. 本守則之中英文版如有歧義時,一概以英文版為準。